

富兰克林国海研究精选股票型证券投资基金

2014 年度报告摘要

基金管理人: 富兰克林国海基金管理有限公司
基金托管人: 中国银行股份有限公司
送出日期: 2015年3月30日

Table with 2 columns: Section 1.1 重要提示, Section 1.2 基金简介. Contains key information and a brief overview of the fund.

Table with 2 columns: 71 资产估值表, 72 投资组合. Lists assets and investment holdings with values in RMB.

73 资产估值表
基金资产净值: 富兰克林国海研究精选股票型证券投资基金
报告截止日: 2014年12月31日

Table with 2 columns: Section 2.1 基金基本情况, Section 2.2 基金业绩. Details fund status and performance metrics.

Table with 2 columns: 73 资产估值表 (continued), 74 投资组合 (continued). Further details on assets and investments.

74 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
1. 招商银行

Table with 2 columns: Section 2.3 基金管理人及基金托管人, Section 2.4 基金业绩. Lists management and performance data.

Table with 2 columns: 75 投资组合 (continued), 76 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

76 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
2. 中国平安

Table with 2 columns: Section 2.5 基金业绩, Section 2.6 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 77 投资组合 (continued), 78 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

78 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
3. 中国石化

Table with 2 columns: Section 2.7 基金业绩, Section 2.8 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 79 投资组合 (continued), 80 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

80 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
4. 工商银行

Table with 2 columns: Section 2.9 基金业绩, Section 2.10 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 81 投资组合 (continued), 82 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

82 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
5. 建设银行

Table with 2 columns: Section 2.11 基金业绩, Section 2.12 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 83 投资组合 (continued), 84 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

84 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
6. 农业银行

Table with 2 columns: Section 2.13 基金业绩, Section 2.14 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 85 投资组合 (continued), 86 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

86 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
7. 交通银行

Table with 2 columns: Section 2.15 基金业绩, Section 2.16 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 87 投资组合 (continued), 88 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

88 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
8. 光大银行

Table with 2 columns: Section 2.17 基金业绩, Section 2.18 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 89 投资组合 (continued), 90 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

90 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
9. 民生银行

Table with 2 columns: Section 2.19 基金业绩, Section 2.20 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 91 投资组合 (continued), 92 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

92 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
10. 浦发银行

Table with 2 columns: Section 2.21 基金业绩, Section 2.22 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 93 投资组合 (continued), 94 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

94 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
11. 中信银行

Table with 2 columns: Section 2.23 基金业绩, Section 2.24 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 95 投资组合 (continued), 96 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

96 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
12. 华夏银行

Table with 2 columns: Section 2.25 基金业绩, Section 2.26 基金业绩. Performance comparison and benchmarking.

Table with 2 columns: 97 投资组合 (continued), 98 投资组合 (continued). Continuation of investment holdings.

98 投资组合
截至2014年12月31日, 本基金持有的股票资产如下:
13. 兴业银行

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.

注: 买入股票成交金额或买入股票市值(成交金额+成交数量)填列, 不考虑相关交易费用。
8.4.3 买入股票的成本/溢价及卖出股票收入

Table with 2 columns: 基金资产净值, 基金份额. Summary of fund assets and shares.